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Het nieuwe jaar is begonnen! Namens de directie wens ik u een productief, succesvol, gelukkig en bovenal 
gezond 2017 toe. 
 
Durven, inzetten en vertrouwen zijn onze key focuspoints voor 2017.  
òThe bigger the challenge, the bigger the opportunity to growó. 
 
Als organisatie dienen wij de kansen in elke bedreiging te herkennen en ten voordele van de organisatie te 
gebruiken.  
 
Het dynamisme en de gedrevenheid die ons bedrijf kenmerken en die gestalte geven aan de kwalitatieve 
producten en excellente service die wij bieden, zullen wij ook in 2017 continueren. 
 
Het is bijzonder belangrijk dat wij als bedrijf ons focussen op onze taken en verantwoordelijkheden en dat 
wij de trends binnen de maritieme sector blijven volgen opdat wij optimaal de belangen van onze klant-
groepen kunnen behartigen.  
 
Het beleid voor de komende jaren zal zich derhalve toespitsen op schaalvergroting en bevordering van de 
efficiëntie en productiviteit. 
 
In 2017 zullen wij ons nieuw Strategisch Business Plan voor de periode 2018-2022 opstellen waarbij wij ons 
verder zullen inzetten ter maximalisatie van de dienstverlening naar onze klanten toe. Als professionele 
dienstverlenende organisatie zullen wij ons verder inzetten en ons profileren binnen de regio.  
 
The key to success is hard work and determination!  
 
MAS, volle vaart vooruit! 
 
 
Veel leesplezier! 
De Directeur 
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Op 30 december 2016 heeft de MAS dertien jubilarissen in de bloemetjes gezet voor 35, 30, 25, 20 en 

12,5 jaar trouwe dienst.  Harold Djojopawiro en Wagirin Wongsosemito aka Rin die reeds 35 jaar 

hun krachten geven aan het bedrijf. Eerst genoemde heeft per 1 december gebruik gemaakt van de 

VUT regeling. Jonathas Cornelis voor 30 jaar trouwe dienst, Arupa Iwan, Asmanom Samirin,       

Kromojadi Hendry  , Narain Dharmradj  , Samidin Cliftian ,  Zeegelaar Joel  zijn gehuldigd voor 25 

jaar  trouwe dienst.  De heren Roman Samuel en  Ronodirjo Soetrismo zijn reeds 20 jaar in dienst. 

Denswil Gladys  en  Gemerts Lloyd   zijn sinds 1 december 2003 in dienst, dus reeds 12, 5 jaar.  Naast 

deze 13 jubilarissen mochten ook vier medewerkers een plaquette in ontvangst nemen, omdat zij  

met pensioen zijn. 



 

 

 

Doel van het SBP:  

§ Geeft richting en structuur aan de organisatie; 

§ Geeft ook inzicht aan de gestelde doelen en de daarbij te     

      volgen strategieën. 

Vanwege de noodzaak van de strategie wordt een SBP            

opgesteld. Het SBP van de MAS is voor 5 jaren geldig, omdat 

een Business Plan richting geeft aan de gestelde doelen,        

strategieën en de realisatie daarvan. Het SBP heeft een corporate 

visie en de missie is al opgenomen in de statuten van de wet MAS. In het SBP wordt ook opgenomen de 

sterkte, de kansen en de risicoõs. De huidige visie is: òto be a professional, commercial oriented, innovative and 

leading organization. Initiating and facilitating maritime developmentó. Afhankelijk van de visie wordt dan het 

beleid bepaald die richting geeft aan de organisatie in de toekomst. Zo ook de normen en waarden van de 

organisatie. In de strategie wordt er gekeken naar de aanpak (doelstellingen) en de kritische performance   

indicators. Ten slotte wordt gekeken naar de bouwstenen van de fysieke organisatie: acties, mensen,         

middelen, structuur, cultuur en resultaten. De organisatiestructuur wordt bepaald door je visie.  

Betrokkenheid MAS personeel van groot belang 

Binnen de MAS zijn in november twee kickoff sessies gehouden, één voor stafleden en één voor het          

personeel waarbij de betrokkenheid met alle medewerkers werd benadrukt. Er is ook een werksessie 

gehouden met de managers en afdelingshoofden waarbij een evaluatie werd gemaakt van de speerpunten van 

het beleid. Hierbij is dan gekeken naar doelstellingen die zijn gerealiseerd en anderen die vanwege hun aard 

lang termijn behoeven. De afdeling Q&C is nu bezig om deze analyse te verwerken binnen de planning en 

beheersing cyclus waarbij uit het SBP eerst het afdelingsjaarplan moet worden opgesteld en op basis daar-

van zal dan een masterplan worden opgesteld. De verantwoording daarvan vindt tijdens de            

jaarverantwoordingssessie plaats. Bij het opstellen van het   

masterplan is het ook van belang om te kijken naar de bronnen 

zoals: Corporate Social Responsibility, Sustainable                 

Development Goals, IALA, Meerjaren Ontwikkeling Plan van 

de overheid enzovoorts. De prioriteitsgebieden, hiervoor 

moeten er onderzoeken worden gedaan bij de verschillende             

stakeholders van de MAS. Het is van belang dat de bijdrage, 

de input, en ook de betrokkenheid van alle MAS medewerkers   

vereist zijn. 
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IMSAS (IMO Member State Audit Scheme) is de IMO-audit die wordt uitgevoerd op de naleving van de IMO 

verdragen die door de lidstaten zijn geratificeerd en geïmplementeerd. Suriname is lid van de IMO. Bij een 

audit wordt nagegaan in hoeverre betreffende lidstaat haar verplichtingen nakomt als vlagge-,  haven-  en/of 

kuststaat. In februari 2018 zal Suriname deze audit ondergaan. 
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Binnen de MAS is er een IMSAS team bestaande 

uit Tosca Pinas, Ryan Fung A Loi,                  

Lloyd Gemerts, Claudine Krommie en Bernice 

Mahabier, die een trekkersrol vervullen, met de 

ondersteuning van de overige afdelingen. Er  is 

voor het totaal MAS personeel een  infosessie 

gehouden. Op 18 en 19 januari 2017 zijn er 

werksessies gepland voor de afdelingen die van-

wege de aard van hun werkzaamheden direct      

betrokken zullen zijn bij de audit. Ook de bijdrage 

van alle medewerkers is hier van belang. 

Om Suriname klaar te stomen voor deze IMO- audit 

worden er reeds voorbereidingen getroffen. In dat 

kader is er thans een coördinatieteam samengesteld 

bestaande uit twee medewerkers van het Ministerie 

van Transport, Communicatie en Tourisme (TCT) 

en drie medewerkers van de MAS te weten Tosca 

Pinas, Ryan Fung A Loi en Lloyd Gemerts. De focus 

van het coördinatieteam is om alle stakeholders te 

identificeren en bewust te maken van de audit op de 

eerste plaats en de rol die zij dienen te vervullen 

vanwege hun taakstelling op de tweede plaats. Als 

officiële taal is gekozen voor het Engels omdat de 

IMO maar drie talen kent namelijk: Engels, Frans 

en Spaans. De directeur van de MAS, Michel Amafo, 

is als officiële contactpersoon voor Suriname 

aangewezen. 

De MAS medewerkers  luisteren aandachtig naar de  
presentator Ryan Fung A Loi 
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De huidige ISO 9001: 2008 norm volgens welke de 

MAS is gecertificeerd, zal gewijzigd worden naar 

ISO 9001: 2015. In dat kader heeft de auditor een gap 

analyse gedaan om de tekortkomingen binnen het 

systeem van de MAS na te gaan, dit voor een vlot 

verloop en overgang naar de gewijzigde norm. Een 

belangrijk gegeven is dat de processen in flow charts 

moeten worden omgezet en dat de focus van deze 

norm wordt gelegd op Riskmanagement. Het        

inventariseren en identificeren van risicoõs binnen 

onze  activiteiten is van belang. Er vindt wel jaarlijks 

een audit plaats, maar het certificaat wordt voor drie 

jaar uitgegeven. Het ISO certificaat is tot 6 december 

2017 geldig. Alle certificaten komen in september 

2018 te vervallen. Volgens het rapport van de laatst 

gehouden audit heeft de MAS deze wederom         

succesvol doorstaan. Met dit positieve resultaat heeft 

het bedrijf getoond dat het kwaliteitsmanagement-

systeem wordt beheerst. ISO betekent kwaliteit en 

daarom heeft de MAS het geïncorporeerd binnen alle 

processen van de organisatie. Een voorbeeld hiervan 

is dat ISO een vast agendapunt is bij alle 

afdelingsvergaderingen. Het documentatiebeheer 

wordt nu uitgevoerd in het software programma   

Vivaldi. Het ligt in de bedoeling dat de pilotfase eind 

maart 2017 word afgesloten. 

Beide teams tijdens een bespreking met de directeur 

Binnen de MAS zijn er twee ISO teams: het 

Kwaliteits- en het Internal Auditteam. De leden 

die zitting hebben in het Kwaliteitsteam zijn: 

Orfeo Weibolt, Lloyd Gemerts, Gladys 

Denswil, Stenly Gerdijk en Jerry Douglas als 

directievertegenwoordiger. Dit team houdt 

toezicht op de kwaliteit binnen de organisatie. 

Het Internal Auditteam bestaat momenteel uit 

de leden: Tosca Pinas (voorzitter) en Ryan 

Fung A Loi. Vanwege omstandigheden hebben 

twee leden geen zitting meer in het team. Er 

zullen andere leden aangetrokken worden om 

zitting te nemen in het Internal Auditteam. 

Twee keer per jaar houden de ISO teams     

meetings met de directeur om de voortgang van 

het Quality Management System (QMS) te   

besp reken .  Daarnaas t  hebben  de                     

directievertegenwoordiger en de voorzitter van 

het Internal Auditteam, management review 

meetings met de directeur. Hierbij worden 

kwaliteits- en overige beleidskwesties            

besproken.  

Bernice Mahabier  & Nancy Yang tijdens de laatst  
gehouden ISO audit. 



 

 

 

De directeur op werkbezoek bij Grassalco 
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De WiMAC is een regionale maritieme    
organisatie die met steun van de IMO op 
vrijdag 17 april 2015 werd opgericht in 
Montego Bay, Jamaica om de ontwikkeling 
en participatie van vrouwen in de maritieme 
sector te bevorderen en een bijdrage te    
leveren aan de groei van de industrie in de 
regio. In de WiMAC zijn leidinggevende 
vrouwen uit 14 Caraibische landen          
vertegenwoordigd. In alle landen zijn er  
focal points opgezet die lokaal het netwerk 
moeten helpen opbouwen. De visie van de 
WiMAC is ð òeen belangrijke bron voor de 

duurzame ontwikkeling van de maritieme sector". De organisatie wordt geleid door de volgende kern-
waarden: inzet, samenspel, voorspraak, verscheidenheid, goed bestuur en duurzaamheid. 
 
Behalve het versterken van vrouwen zet de WiMAC zich actief in om jonge vrouwen te interesseren om een 
carrière te maken in de sector door:  
§ Empowerment door middel van capaciteitsopbouw; 
§ Bemiddeling bij kwesties die betrekking hebben op vrouwen en de industrie; 
§ Lobbyen en bij te dragen aan de ontwikkeling van responsieve wet- en regelgevende omgevingen; 
§ Mentorschap tot loopbaanontwikkeling en professionele welzijn van vrouwen te bevorderen in de sector; 
§ Netwerken en smeden van partnerschappen om de industrie te versterken, en het bieden van kansen voor 

mobilisatie van middelen; 
§ Erkenning van de prestaties onder de maritieme vrouwen; 
§ Bevordering van de maritieme industrie; 
§ Bijdrage aan onderzoek en ontwikkeling van de maritieme industrie; 
§ Corporate and Social Responsibility. 

 
De categorieën tot lidmaatschap zijn: 
§ Individuen : alle vrouwelijke Caribbean onderdanen of inwoners die werkzaam zijn of die zich              

bezighouden met activiteiten in de maritieme sector. 
§ Collectieve: bedrijven, internationale gouvernementele organisaties en non-gouvernementele               

organisaties en andere soortgelijke entiteiten die de doelstellingen van de vereniging delen en         
ondersteunen. 

 
Het lidmaatschap staat open voor afhankelijke staten en gebieden in het Caribisch gebied. 
 
Tosca Pinas werd in 2015 tot penningmeester gekozen in het bestuur dat het trekkerswerk moet verrichten 
en de vestiging van de organisatie dient te verzekeren. Bij de laatstgehouden sessie het afgelopen jaar in 
Cayman Islands is Tosca Pinas wederom gekozen tot penningmeesterΦ  

Participanten aan de sessie te Cayman Island , 
Tosca Pinas staand 4e van links 
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In samenwerking met het Nola Hatterman Instituut is er toentertijd een vakantieschoolproject gedraaid. 

Onder begeleiding van Rinaldo Klas en de heer Ramjiawan van het Nola Hatterman Instituut hebben de 

pupillen gedurende twee weken in de grote 

vakantie aan het kunststuk gewerkt. Zij  heb-

ben gebruik gemaakt van oud ijzer dat       

gebruikt werd door de Technische Dienst 

voor de loodsboten en de boeien. Omdat het 

een project betrof voor de Scheepvaart,     

hebben de pupillen besloten een vaartuig te 

maken. Enkele heren van de Technische 

Dienst hebben ook meegewerkt door het    

geheel bij elkaar te lassen. Laatstelijk is 

besloten het kunstwerk op te knappen. Voor  

de leerlingen die een bezoek brengen aan de 

MAS is er dan een bezienswaardigheid erbij.      Kinderen van o.s. Tamanredjo bezichtigen het kunstwerk  


